



山西美味

吃好料~河东家宴、山野珍味、 中和养身宴、相遇晋南、农家菜、 济源风味、肉夹馍风味、晋南风味、 运城料理



参考航班

参考航班: 上海航空 (6h)

D1: 吉隆坡KUL+**运城YCU FM814** 0115-0710 D7: 运城YCU+吉隆坡KUL FM813 1825-0015+



差信假期 693178A (KPL NO:4294)
YAKIN TERUS HOLIDAY SDN BHD

TEL: 03-6179 5668

CODE: CYNC07

6 Nights

山西双城秘境. 运城. 晋城

运城.云丘山.沁水.晋城.济源.三门峡.芮城.永济.

第1天

吉隆坡 >运城

(午/晚)

集合于吉隆坡国际机场,飞往山西"运城"。抵达,导游举牌接机后,

前往游览运城【解州关帝庙】现存始建最早、规模最大、建制最高、保存最全的关帝庙宇,被誉为"关庙之祖" "武庙之冠"。前往【<mark>李家大院</mark>】是晋南富商李子用的私人宅院,建于清末民初。李家大院是一座反映晋南民居风 格的典型建筑。李家大院的面积,相当于10个乔家大院。

住宿: 4*运城果果假日酒店或同级

第2天

运城 2h 云丘山

(早/午/晚)

前往云丘山景区(含小交通)、【塔尔坡古村+冰洞群(含电瓶车)】国家5A级旅游景区,因为特殊的喀斯特地貌, 优美的自然风光,世界罕见超大冰洞群,还可以看到罕见的晋南窑洞古村落。

住宿: 5* 云丘山诺富特酒店 或同级

第3天

云丘山 2.5h 沁水 1h 晋城

(早/午/晚)

前往<mark>沁水【湘峪古堡</mark>】至今已有374年的历史,是一座典型的防御性城堡,占地面积3.25万平方米,依山就势, 规模宏伟,结构精巧,被有关专家誉为"中国北方乡村第一明代古城堡。

前往晋城【九女仙湖(含游船+索道往返)】湖面宽阔,湖水清澈,四周山峦叠嶂,景色如画。湖中有九座小岛, 相传是九位仙女下凡洗浴的地方,因此得名"九女仙湖"

游览【大阳古镇】民风淳厚,特色鲜明,有晋东南最传统的汉唐古典舞、艳惊四座的打铁花、走街串巷的《卖针 歌》、民间习俗"老鼠娶亲"、以民乐为主的社火和春祈秋报戏~

住宿: 4* 晋城希尔顿古书院花园酒店 或同级

第4天

晋城 2h 济源

(早/午/晚)

前往<mark>济源</mark>、游览【<mark>王屋山景区(景区巴士+索道)】以主峰天坛为中心这里一山突起、群峰环绕、丘阜卑围的拔地</mark> 通天之势,独具"王者风范"、"第一王屋山洞,周回万里,号曰小有清虚之天。"王屋山风景区内峰峦叠嶂、宫 观林立、人文汇萃,神话中的愚公移山故事就发生在这里。

住宿: 4* 济源宏安大酒店 或同级

第5天

济源 2.5h 三门峡

(早/午/晚)

前往三门峡、游览【小浪底黄河三峡景区】位于小浪底大坝上游20公里处,是小浪底的精华所在。景区由孤山峡、 龙凤峡和八里峡等景点组成,山水交融,雄伟壮观,景色几乎可以和长江三峡相媲美。

游览【三门峡天鹅湖湿地公园】纯洁的芦花轻歌曼舞, 卸妆的苇秆依然傲立寒冬, 仿佛诉说着湿地美妙的诗、迷 人的画、每年11月至次年3月,园区吸引数万只白天鹅来这里栖息越冬,三门峡市因此被誉为"天鹅之城"。

住宿: 5* 三门峽天鹅城国际酒店 或同级

第6天

三门峡 1h 芮城 1.5h 永济

(早/午/晚)

游览【三门峡地坑院(地下人家)】作为一种古老而神奇的民居样式,地坑院蕴藏着丰富的文化,是全国乃至世界 唯一的地下古民居建筑,被誉为"地平线下古村落,民居史上活化石",是中国特有的四大古民居建筑之一。 前往芮城、游览网游"黑悟空"游戏取景地【<mark>芮城永乐宫壁画</mark>】精美壁画总面积达960 平方米,题材丰富,画技 高超,继承了唐、宋以来优秀的绘画技法,又融汇元代的绘画特点,形成了永乐宫壁画的可贵风格~

住宿: 4* 永济希尔顿惠庭酒店 或同级

第7天

永济 1h 运城 > 吉隆坡

(早/午)

游览四大名楼之一【鹳雀楼】共六层,前对中条山,下临黄河,是唐代河中府著名的风景胜地。 返回运城、游览【运城盐湖】古称河东盐池,是世界三大硫酸钠型内陆盐湖之一。午餐后 送往机场办理登机手续、乘搭客机飞返吉隆坡。

酒店以当地星级为准. 行程安排仅供参考, 以最终航班及酒店确认为准。

团费包含: 机票+机场税、飞机餐、来回20kg托运行李、小费、中国免签证

团费不含: 旅游保险、吉隆坡机场接送















麦信假期 693178A [KPL NO:4294]

文 Iロ IXスリー693178A (KPL NO:4294)
YAKIN TERUS HOLIDAY SDN BHD

TEL: 03-6179 5668

6 Nights

7 Days Shanxi Twin City landscape Yuncheng + Tincheng Yuncheng, Yungiushan, Qinshui, Tincheng, Tiyuan, Sanmenxia, Ruicheng, Yongji

Day01

Kuala Lumpur → Yuncheng

Gather at Kuala Lumpur International Airport and fly to Yuncheng, Shanxi Province. Upon arrival, we will be met by our tour guide. Go to visit Yuncheng [Xiezhou Guan Di Temple] is the earliest, largest, highest and best-preserved Guan Di Temple in existence, which is regarded as the 'Ancestor of Guan Di Temple' and the 'Crown of Martial Arts Temples'.

Go to [Li Family Compound] is the private residence of Li Ziyu, a rich merchant in Jinnan, which was built in the late Qing Dynasty and early Republic of China. The Li Family Residence is a typical building reflecting the style of Jinnan residence. The area of the Li Family Compound is equivalent to 10 Qiao Family Compounds.

Stay: Local 4* Yuncheng Guoguo Holiday Hotel or Similar



Day02 Yuncheng 2h Yunqiushan

(B/L/D)

Go to Yunqiu Mountain Scenic Spot (including small traffic), [Talpo Ancient Village + Ice Cave Cluster (including electric car)] National 5A tourist attractions, because of the special karst landforms, beautiful natural scenery, the world's rare oversized ice cave clusters, and you can also see rare ancient villages of kiln caves in Jinnan. Stay: Local 5* Novotel Linfen Mount Yun Hotel or Similar

Day 03

Yungiushan 2.5h Qin Shui 1h Jincheng

(B/L/D)

To Qinshui [Xiangyu Ancient Castle] has a history of 374 years, is a typical defensive castle, covers an area of 32,500 square metres, according to the mountains, the scale of the magnificent, sophisticated structure, by the relevant experts as 'China's northern countryside, the first Ming Dynasty ancient castle. Go to Jincheng [Jiuwu Fairy Lake (including boat + cableway round trip)] The lake is wide and clear, surrounded by mountains, with picturesque scenery. There are nine small islands in the lake, which are said to be the bathing place of nine fairies, thus the name 'Nine Fairies Lake'. Visit [Dayang Ancient Town] with simple folk customs and distinctive features, including the most traditional classical dance of Han and Tang dynasties in Southeast Jin Dynasty, the stunning iron flower, the song of selling needles in the streets, the folk custom of 'Mouse Marrying Marriage', the folk musicbased social fire and the Spring Prayer and Autumn Reporting Opera~.

Stay: 4* Hilton Garden Inn Jincheng Gushuyuan Hotel or Similar

Day04

Jincheng 2h Jiyuan

(B/L/D)

To Jiyuan, visit [Wangwu Mountain Scenic Spot (Scenic Bus + ropeway)] to the main peak of the Temple of Heaven as the centre of a mountain here, a mountain rising, surrounded by peaks, hills Fou Pei surrounded by the pulling of the situation of the sky, unique 'king style', 'the first Wangwu Mountain Cave, week back to the 10,000 miles, said that the day of the small have a clear and empty. 'Wangwu Mountain Scenic Area within the peaks and peaks, the palace, a collection of people and culture, the story of the myth of Yugong Yishan happened here.

Stay: Local 4* Hongan Plaza Jiyuan Hotel or Similar

Day05

Jiyuan 2.5h Sanmenxia

(B/L/D)

Go to Sanmenxia and visit [Xiaolangdi Yellow River Three Gorges Scenic Spot] located 20 kilometres upstream of Xiaolangdi Dam, which is the essence of Xiaolangdi. The scenic area consists of Lone Mountain Gorge, Longfeng Gorge and Bali Gorge, etc. The scenery is almost comparable to the Three Gorges of the Yangtze River with its majestic blend of mountains and water.

Visit [Sanmenxia Swan Lake Wetland Park] The pure reed flowers sing and dance gently, and the unadorned reed stalks are still standing proudly in winter, as if telling a wonderful poem of the wetland, a fascinating painting. From November to March every year, the park attracts tens of thousands of mute swans to come to this place to live and overwinter, and the city of Sanmenxia is thus known as the 'City of Swans'.

Stay: 5* Sanmenxia Swan City International Hotel or Similar

Day06

Sanmenxia 1h Ruicheng 1.5h Yongji

(B/L/D)

Visit Yuzhou Dikeng Courtyard] As an ancient and magical style of dwelling, Dikeng Yuan contains a rich culture, is the only underground ancient dwelling building in the country and even in the world, known as 'the ancient villages under the horizon, the living fossil in the history of dwelling', is one of the four major ancient dwelling buildings unique to China.

Go to Ruicheng, visit the pc game 'Black Wukong' game scene [Ruicheng Yongle Palace Mural] exquisite murals total area of 960 square metres, rich in subject matter, painting skills, inherited the excellent painting techniques since the Tang and Song Dynasty, but also integration of the Yuan Dynasty's painting characteristics, forming the Yongle Palace mural of the valuable style

Stay: 4* Home2 Suites by Hilton Yongji Hotel or Similar

Day07

Yongji 1h Yuncheng→Kuala Lumpur

(B/L)

Visit one of the four famous buildings [Stork Tower] six-storey, in front of the Zhongtiao Mountain, below the Yellow River, is a famous scenic spot in the Tang Dynasty Hezhongfu. Return to Yuncheng, visit [Yuncheng Salt Lake] the ancient name of Hedong Salt Pond, is one of the world's three major sodium sulfate inland salt lake. After lunch, transfer to the airport for check-in and fly back to Kuala Lumpur.

Hotels are subject to local star rating. Itinerary is for reference only, subject to final flight and hotel confirmation.

Include: Air ticket & Taxes、 MOB、 Check in luggage 20kg Return、 Tipping、 China Waive Visa Exclude: Travel Insurance KL Airport transfer



麦信假期 693178A [KPL NO:4294]

YAKIN TERUS HOLIDAY SDN BHD

Addresses: Level 2-1, Wisma TJB. NO 11, Jalan 9/32 Taman Jinjang Baru, 52000 Kuala Lumpur, Wp Kuala Lumpur.